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Gebied rond de Matrix veiliger

Buurtmoestuin in Norden-Hazenbos

Tentoonstelling Jannetta Bron

De percelen aan de Erve Odinck, 
Erve Nijsinck, Ervenweg en Erve 
Schultinck lagen jarenlang braak. 
Ouders die hun kinderen van en 
naar school brachten, parkeerden 
op het grasveld tegenover De 
Matrix. Alex Kroezen: “Dat was 
ook nodig omdat de rest van de 
parkeerplaatsen rond de Matrix 
en bij de winkels vol stond. De 
mogelijkheid om op het gras te 
parkeren verdoezelde dat er een 
probleem was.” 

Door de groei van de wijk is er 
meer verkeer rond de school
In 2019 werd duidelijk dat Ten 
Brinke woningen ging bouwen op 

de braakliggende percelen. 
Volgens Herald Schepers werd 
toen duidelijk dat er iets moest 
gebeuren. “De scholen in De 
Matrix zijn door de groei van de 
wijk flink gegroeid. Daarom zijn er 
verschillende noodgebouwen 
geplaatst.” De Matrix begon met 
80 kinderen maar inmiddels gaan 
er 500 kinderen naar school. 
Dit zorgt voor steeds meer verkeer 
rond de school.

Iedereen die dat wilde kon 
meedenken over het plan
Plaatselijk Belang Marslanden en 
de scholen gingen om tafel met de 
gemeente Hardenberg om tot een 
oplossing te komen. De gemeente 
zette de ideeën voor een oplossing 
op papier. Bewoners, ouders en 
ondernemers konden daarover 
meepraten.

Dat er iets moest gebeuren was 
iedereen wel duidelijk. Er werden 
verschillende bijeenkomsten ge- 
organiseerd. Op basis van alle 
inbreng werkte de gemeente het 
plan verder uit. De dingen die zijn 
ingebracht, zijn opgepakt. En de 
gemeente heeft geïnvesteerd om dit 
mogelijk te maken en de benodigde 
grond van Ten Brinke te kopen.

De situatie is duidelijker en er 
wordt minder hard gereden
Dankzij verschillende ingrepen is 
het gebied nu een stuk verkeers-
veiliger en duidelijker voor de  
kinderen, hun ouders en winkelend 
publiek. Op de kruising van de 
Ervenweg en Erve Schultinck is 
een plateau aangelegd. Daardoor 
is de situatie duidelijker en wordt 

er minder hard gereden. Langs de 
Erve Hamhuijs is een verhoogde 
stoep aangelegd zodat mensen 
niet meer over de rijbaan lopen. 
Verder zijn er 33 parkeerplaatsen 
bijgekomen. Ook de indeling van 
de parkeerplaatsen is door schuin-
parkeren aangepast. Wat vroeger 
de doorgaande weg was, is nu 
een speciale strook voor fietsen. 
En er is een oplossing gevonden 
voor bevoorradingsverkeer van de 
supermarkt. Ter hoogte van de 
cafetaria is een nieuwe toegangs-
weg voor fietsers aangelegd. 

Alleen maar positieve reacties
Over de samenwerking met de 
gemeente en Ten Brinke is tevre-
denheid. “We hadden 1 aanspreek-
punt bij de gemeente. We werden 
steeds op de hoogte gehouden en 
zaken werden snel opgepakt. Tijd-
ens de uitvoering ging de afstem-
ming erg goed. Ook Ten Brinke 
heeft erg netjes gewerkt en de 
buurt steeds geïnformeerd.”

Over het resultaat zijn Alex en 
Herald tevreden. Herald: “We  
hebben geen dag meer meege-
maakt dat het bomvol staat. Ik 
hoor alleen maar positieve reac-
ties. Natuurlijk was het voor ieder-
een even wennen aan de nieuwe  
situatie. Maar mensen volgen nu 
vanzelf de juiste route.” 

Lees het volledige verhaal op 
hardenberg.nl

Het gebied rond De Matrix is verkeersveiliger  
“We hebben een heel mooi proces gehad”
De woonwijk Marslanden blijft groeien. In Marslanden II wordt nog volop gebouwd. Marslanden I is met de 
bouw van de woningen aan de Erve Odinck, Erve Nijsinck, Ervenweg en Erve Schultinck helemaal af. Het 
gebied rond De Matrix kreeg een nieuwe inrichting. Volgens Marslander en voorzitter van Plaatselijk Belang 
Marslanden Alex Kroezen en directeur Herald Schepers van de scholen in De Matrix is het gebied een stuk 
verkeersveiliger geworden. Ze kijken terug op een mooi proces.

Stenen maken plaats voor 
planten in de Julianastraat 
in Dedemsvaart
Vanaf eind februari wordt er gewerkt in het noordelijke deel van de 
Julianastraat in Dedemsvaart. Op verschillende plekken maken stenen 
plaats voor planten. Het groenplan is te bekijken tijdens een inloop-
bijeenkomst op woensdag 15 februari tussen 18.30 en 20.00 uur in De 
Baron in Dedemsvaart.

Samen met bewoners van de 
Julianastraat, enkele inwoners, 
Plaatselijk Belang en winkeliers-
vereniging Dedemsvaart is er een 
plan gemaakt om de Julianastraat 
groener te maken. Zo willen ze het 
dorp voor inwoners en toeristen 
aantrekkelijker maken. Het groen-
plan houdt rekening met de ge- 
schiedenis van Dedemsvaart. Die 
geschiedenis staat in het teken 
van verveners en kwekers.

Een groene en aantrekkelijke 
straat
Het plan voor een groenere 
Julianastraat is door Buro Mien 
Ruys uitgewerkt. Stenen maken 
plaats voor planten. Op verschil-
lende plekken in de Julianstraat 
komen vaste planten, grassen en 
heesters in de stijl van Mien 
Ruys. Dat zorgt een voor een 
groene en aantrekkelijke straat. 
Maar het trekt ook vlinders en 
andere insecten aan. 

De uitvoering van het plan wordt 
mede mogelijk gemaakt door 
bijdragen van de gemeente 
Hardenberg, provincie Overijssel 

en de Dedemsvaartse 
Middenstandscentrale. 

De werkzaamheden starten op 
20 februari
De werkzaamheden starten op 20 
februari in het noordelijke deel van 
de Julianastraat, tussen de roton-
de en de Prins Bernhardstraat. 
Aannemingsbedrijf Timmerhuis 
uit Vriezenveen voert de werk-
zaamheden uit.

Het groenplan voor het zuidelijke 
deel van de Julianastraat wordt 
later uitgevoerd. Dit gebeurt pas 
nadat het vernieuwde centrum-
plan voor Dedemsvaart klaar is.

Inloopbijeenkomst op woensdag 
15 februari
Op woensdag 15 februari tussen 
18.30 en 20.00 uur is er een 
inloopbijeenkomst over het groen-
plan voor de Julianastraat. 
Belangstellenden kunnen het plan 
dan bekijken. Of vragen stellen 
over de uitvoering van de werk-
zaamheden. 

Herald Schepers (scholen de Matrix), Hillien Keuter (gemeente Hardenberg), Alex Kroezen (Plaatselijk Belang Marslanden)

Vind je het leuk om hier ook aan 
mee te doen? 
Wil je je aanmelden of meer 
informatie? Neem dan contact op 
met gewoongezondheemse@
gmail.com of 06-33703749. 

Gewoon Gezond Heemse
De buurtmoestuin is ontstaan naar 
aanleiding van het project De 
Expeditie Norden-Hazenbos en is 

onderdeel van Gewoon Gezond 
Heemse. Gewoon Gezond is een 
initiatief van de gemeente Harden-
berg. Het doel van het programma 
Gewoon Gezond is om van de 
directe leefomgeving van inwoners 
een gezonde omgeving te maken. 
Op deze manier worden inwoners 
in hun dagelijkse leven gestimu-
leerd gezondere keuzes te maken. 
Samenwerking tussen lokale orga-

nisaties en het aanbrengen van 
samenhang in gezonde activiteiten 
staan hierbij centraal. Elk dorp of 
wijk heeft een eigen werkgroep. 
In de wijk Norden-Hazenbos heet 
deze werkgroep Gewoon Gezond 
Heemse. De leden van een werk-
groep lopen uiteen. Voorbeelden 
zijn: Plaatselijk Belang, sportver-
enigingen, kinderopvang, welzijn-
sorganisatie de Stuw, scholen,  
professionals zoals een fysiothera-
peut, diëtist, huisarts en enthousi-
aste inwoners.

Word vrijwilliger bij de buurtmoestuin Norden-Hazenbos
In samenwerking met de gemeente Hardenberg is er een volkstuin (15 x 7 meter) vrij gekomen aan de 
Saturnusstraat voor een buurtmoestuin voor de wijk Norden-Hazenbos. Een buurtmoestuin is een moestuin 
die door de buurt wordt onderhouden. We zijn bezig met de voorbereidingen. In de buurtmoestuin kun je 
lekker buiten aan het werk en het is een mooie manier om andere mensen te ontmoeten. 



Ruil uw badenpas 
om voor 1 maart 2023 
 
Op 1 juli 2021 zijn zwembad De Slag  en De Kiefer overgestapt 
op een nieuw kassasysteem. Daardoor werken de passen 
aangeschaft voor 1 juli 2021 niet meer. U kunt uw oude pas voor 
1 maart 2023 gratis omruilen bij de receptie van het zwembad. 

Let op!!!!
Na deze datum, kunt u uw badenpas niet meer omruilen en vervalt 
het eventuele tegoed wat er nog op staat.

Bij aanschaf van een nieuwe badenkaart is deze geldig tot 1 jaar 
na aankoopdatum.

Oude zwemlespassen kunt u niet omruilen.
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De Rheezerweg in 
Hardenberg wordt veiliger!
Vorig jaar jaar hebben we ons ‘Gemeentelijk Verkeer- en Vervoerplan’ 
(GVVP) en Fietsplan gereed gemaakt. Dit is een plan dat we met hulp 
van inwoners, scholieren en Plaatselijk Belangen hebben opgesteld. 

Via een enquête konden inwoners 
meedenken over het verbeteren 
van verkeersituaties in de gemeen-
te Hardenberg. Maar liefst 2.000 
inwoners hebben dit gedaan. Één 
van de situaties die vaak is aange-
geven, is de verkeersveiligheid 
voor fietsers op de Rheezerweg in 
Hardenberg. Deze wordt als onvei-
lig ervaren. Daarom willen we de 
verkeersveiligheid op deze weg 
verbeteren. Wij vertellen u meer 
over wat we gaan doen en wan-
neer we dit gaan uitvoeren.

Wat gaan we doen?  
De Rheezerweg is een belangrijke 
(wijkontsluitings-)weg voor de wijk 
Heemse. De gebruikers zijn o.a. 
scholieren, woon-werkverkeer,  
toeristen vanuit de achterliggende 
campings en bezoekers naar ver-
zorgingstehuis Clara Feyoena 
Heem. Ook is deze weg voor veel 
fietsers een snelle route van en 
naar het centrum van Hardenberg. 
Fietsers geven in de huidige situa-
tie aan een onveilig gevoel te erva-
ren door het drukke, passerende 
autoverkeer. Daarnaast verloopt 
het op- en afrijden niet altijd even 
soepel op de kruispunten waar-
door verkeersonveilige situaties 
ontstaan. Uit verkeersonderzoek 
blijkt dat hier ook regelmatig onge-
vallen plaatsvinden. Daarom willen 
deze weg én de kruispunten herin-
richten, waardoor:

-  Het fietsverkeer een prominen-
tere plek op de rijbaan krijgt 
(d.m.v. bredere fietspaden);

-  Auto’s door deze inrichting meer 
rekening moeten houden met 
de fietsers;

-  Het op- en afrijden + oversteken 
overzichtelijker wordt.  

Wanneer start de uitvoering?
Wanneer de voorbereidingen vol-
gens de planning verlopen, begin-
nen we op maandag 20 maart met 
de werkzaamheden. De werkzaam-
heden duren ongeveer 10 weken.

Wat betekent dit voor u?
Voor de herinrichting van deze 
weg, gaan we de werkzaamheden 
in drie fases opdelen. Per fase zal 
er een deel van de weg worden 
afgesloten voor het doorgaande 
verkeer. Op deze manier kunnen 
we de werkzaamheden goed en 
veilig uitvoeren. Er zal per fase een 
duidelijke omleiding worden 
aangegeven (door de wijk). De 
omleiding wordt door middel van 
verschillende borden aangegeven. 
Houdt hier alstublieft rekening 
mee, ook met uw snelheid. Heeft u 
na het lezen van deze informatie 
nog vragen over de werkzaam- 
heden, dan kunt u mailen naar het 
projectteam: 
veiligopweg@hardenberg.nl
Wij hopen u alvast voldoende 
informatie te hebben gegeven. 
En gaan voor een verkeersveiligere 
situatie in uw buurt, voor alle weg-
gebruikers. Samen… Veilig op 
weg. Dát is onze ambitie. Een 
prettige dag toegewenst!

Welke wensen, ideeën of zorgen zijn er? 

Inloopbijeenkomst over verkenning recreatieve 
mogelijkheden Kotermeerstal in Dedemsvaart
 
De gemeente Hardenberg brengt in beeld welke recreatieve mogelijkheden er zijn voor de Kotermeerstal. 
Tijdens een inloopbijeenkomst kunnen inwoners of belangstellenden hun wensen, ideeën of zorgen voor dit 
gebied delen. De inloopbijeenkomst is op donderdag 23 februari tussen 19.30 en 21.00 uur in De Baron in 
Dedemsvaart. 

In maart 2022 nam de gemeente-
raad van Hardenberg een motie 
aan over de Kotermeerstal. In de 
motie vraagt de gemeenteraad om 
te onderzoeken welke recreatieve 
ontwikkelingen en/of voorzienin-
gen de gebruiksmogelijkheden 
van de Kotermeerstal een positie-
ve impuls geven. De gemeente 
Hardenberg gaat hiermee aan de 
slag. En heeft de onafhankelijke 
Stichting Stimuland gevraagd dit 
te verkennen.

Wensen, ideeën en zorgen delen 
tijdens de inloopbijeenkomst
Stimuland brengt eerst in beeld 
welke wensen en ideeën er zijn 
voor recreatieve ontwikkelingen 
en/of voorzieningen rond de 
Kotermeerstal. Mogelijk zijn er ook 
zorgen. Hiervoor is op 23 februari 
2023 tussen 19.30 en 21.30 uur 
een inloopavond voor inwoners, 
gebruikers en andere betrokken 

partijen in De Baron aan de 
Julianastraat 54 in Dedemsvaart. 
Om 19.45 uur is een korte aftrap 
met wethouder Werner ten Kate 
en voorzitter John Haverkort van 
Plaatselijk Belang Dedemsvaart. 
Verder kunnen belangstellenden 
vrij binnenlopen op het tijdstip dat 
het best past. En op verschillende 
plekken hun wensen, ideeën of 
zorgen delen met medewerkers 
van Stimuland of de gemeente 
Hardenberg. 

Aanmelden
Aanmelden voor deze inloopbijeen-
komst kan via https://ap.lc/XOy4U. 
Of scan de QR-code.

Het onderzoek is in de zomer 
klaar
De onderzoekers van Stimuland 
gaan in de komende periode ook 
in gesprek met betrokken partijen. 
Zij vragen ook aan de verschillen-

de groepen wat ze zelf willen en 
kunnen doen bij de mogelijke 
recreatieve ontwikkelingen. Op 
basis van de verkenning maakt 
Stimuland een overzicht van de 
recreatieve mogelijkheden die er 
zijn. Die mogelijkheden worden 
gepresenteerd aan de inwoners, 
gebruikers en andere betrokkenen. 
Stimuland rondt daarna het onder-
zoek af. Het college van burge-
meester en wethouders legt de uit-
komsten van het onderzoek in de 
zomer voor aan de gemeenteraad. 
Die beslist of er een vervolg komt. 

Tentoonstelling Jannetta Bron in gemeentehuis 
Hardenberg 
 
Vanaf donderdag 2 februari tot en met vrijdag 26 april 2023 zijn de kunstwerken van kunstenares Jannetta 
Bron te zien in het gemeentehuis van Hardenberg. De werken vindt u in het bedrijfsrestaurant. Neem een 
kijkje tijdens de openingstijden van het gemeentehuis.

Ruim 11 jaar geleden ruilde 
Jannetta Bron haar werk als zie-
kenverzorgster in om glaskunst te 
gaan maken. In Kloosterhaar heeft 
zij haar eigen galerie: Glasatelier 
Jannetta.

Jannetta kreeg een cursus schil-
deren voor haar 50e verjaardag. 
Een verrassend cadeau, omdat ze 
zelf niet vond dat ze kunstzinnige 
aanleg had. Al dachten mensen in 
haar omgeving daar anders over. 
Toen ze op de middelbare school 
ooit een hoog cijfer kreeg van haar 
tekenlerares dacht Jannetta dat 
het vooral was omdat ze haar aar-
dig vond. In de tussentijd merkte 
ze dat het toch anders ligt. Ze 
krijgt nu heel vaak leuke reacties 
op haar werk. 

Na de schildercursus ging 
Jannetta in dorpshuis ’t Haarschut 
verder, om nog beter te leren 
schilderen. Daar leerde ze glas- 
fusion kennen. Door een cursus 
raakte ze gefascineerd door het 
werken met glas. In de tussentijd 
werd het een ‘uit de hand gelopen 
hobby’ en deed Jannetta al mee 

aan verschillende kunstmanifesta-
ties en kunstmarkten. Haar werk 
was te zien in de Beeldentuin 
‘Witharen’, Galerie ‘de Pomp’ in 
Warmond en bij de internationale 
glaskunstmanifestatie ‘Glasrijk 
Tubbergen’. Haar werk is 
ook te zien in museum 
Nienoord en ze had grote 
tentoonstellingen in 
Coevorden en Giethoorn. 
Binnenkort doet Jannetta 
met nog 14 andere kunste-
naars, mee met de exposi-
tie ‘Fragmenten’ in 
Noordwolde.

Jannetta maakt het liefst vrij 
werk. Daar kan ze haar 
inspiratie in kwijt. Die inspi-
ratie haalt ze uit de natuur, 
het dansende zonlicht en 
uit alles wat het leven inte-
ressant maakt. De vormen 
die ze gebruikt zijn grillig, 
net zoals je dat in de natuur 
ziet. Hierdoor krijgt elk 
kunstwerk zijn eigen bewe-
ging en spanning. Haar 
werk blijft boeien, je blijft er 
naar kijken.

Het werk van Jannetta Bron is te 
zien tot en met woensdag 26 april 
2023. Kijk op www.glasatelierjan-
netta.nl om een indruk van haar 
werk te krijgen.
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